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Aan Gedeputeerde Provincie Zuid-Holland, de heer F. Vermeulen

Datum 21 juli 2020

Betreft Economisch belang goed bereikbaar Unmanned Valley

 

Geachte heer Vermeulen, beste Floor,

Op het voormalig marinevliegkamp Valkenburg wordt op dit moment Unmanned Valley ontwikkeld(UMV); een
fieldlab voor onbemande systemen (drones) en aanverwante technologieën als sensortechnologie, big data
analysis, smart systems en security ontwikkeld. TU Delft en de gemeente Katwijk ontwikkelen samen met het
Rijksvastgoedbedrijf, Provincie Zuid Holland, diverse kennisinstellingen, onderwijsinstellingen en bedrijven een
plek waar bedrijven zich kunnen vestigen en innovaties kunnen testen. UMV beschikt over zowel  indoor als
outdoor  testfaciliteiten en er wordt gewerkt aan een vliegcorridor naar zee.

Economic Board Zuid-Holland steunt de ontwikkeling van Unmanned Valley. Het is van cruciaal belang voor de
ontwikkeling van innovatie ecosystemen dat er plekken zijn waar bedrijven en kennisinstellingen gezamenlijk
innovaties kunnen uitontwikkelen en testen. Zo slaan we stevige bruggen tussen onderzoek en toepassing. Dat
geldt in het bijzonder voor onbemande systemen. Hiervoor zijn specifieke faciliteiten nodig en een juridisch
kader waarbinnen vliegende objecten veilig en snel getest kunnen worden. De board ziet Zuid-Holland en
specifiek Valkenburg als een logische plek om een ecosysteem op onbemande systemen en aanverwante
technologieën te ontwikkelen. Zowel aan de onderzoekskant als aan de kant van mogelijke toepassingen heeft
de regio veel in huis. In de boardvergadering in september zullen de boardleden nader kennisnemen van de
ontwikkelingen op Valkenburg en bespreken hoe wij kunnen bijdragen aan succesvolle toepassingen.

Vooruitlopend daarop vragen we uw aandacht voor het volgende. Cruciaal in de ontwikkeling van een fieldlab
zoals UMV is een goede bereikbaarheid. De bereikbaarheid van UMV met het openbaar vervoer is op dit
moment slecht. En ecosysteem bestaat uit veel jonge bedrijven en onderwijsinstellingen die vanuit pure
noodzaak of duurzaamheidsoverwegingen zijn aangewezen op het openbaar vervoer.  

Vanuit het economische belang van deze ontwikkeling roepen wij als Economic Board Zuid-Holland alle
betrokken partijen op de condities te creëren die een succesvolle doorontwikkeling van Unmanned Valley
mogelijk maken.  Waarbij op dit moment de realisatie van een goede OV-ontsluiting met een permanent
karakter de meest urgente asset is. 

Met vriendelijke groet,

   
 
                

Vice-voorzitter Economic Board Zuid-Holland 


